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OAna7iEin-r 2009Z15095) en het lid Griffith (VVD),
Z009Z15Z07 ingezonden 25 augustus 2009

Vragen van het lid Qoriiz (CDA) aan ' V T 9 7 P T A T 2 0 ° 9 Z 1 ̂  ™ ̂  " d

de ministers van Bmnenlandse Zaken £ " k e n (PvdA) ingezonden
en Koninkrijksrelaties en van Justitie " a

o
u , f l"^?i (vraagnummer

over de inzet van de ME bij de /!UU9Z1 bu9/).
ongeregeldhedeninHoekvan , A D 2 6 a u g u s t u s 2 0 0 9 : (<Ve|ds| n a o v e

Holland. (Ingezonden 27 augustus f o u t e n poiitietop»
2009)

1
Is het bericht waar dat de inzet van de
ME bij de ongeregeldheden in
Hoek van Holland achterwege is
gelaten op grond van
bezuinigingsoverwegingen?1 Zo ja,
wie heeft dit besluit genomen? Is dat
de korpsbeheerder geweest of de
korpschef?

2
Wat vindt u van het argument om de
ME niet in te zetten vanwege
bezuinigingen?

3
Zijn er recentelijk andere
gebeurtenissen geweest waarbij de
inzet van de ME ook achterwege is
gelaten op grond van dezelfde
overwegingen?

4
Is het bericht waar dat er informatie
bekend was dat hooligans het
dancefeest zouden gebruiken om
tegen de politie te vechten?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Brinkman (PVV), ingezonden
25 augustus 2009 (vraagnummer
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